
 

BESTYRELSESMØDE 
 

REFERA 

 

 

 

Punkt Indhold / Drøftelse / Beslutning Opfølgning 

1. Valg af referent Christian - 

2. Godkendelse af sidste 
mødereferat 

Godkendt - 

I. Kort 
præsentationsrunde. 

Medlem: Camilla Krogh – Johan (Rødderne), Alma (Splint)  
Næstformand: Julie Clausen – Clara (Stub) 
Medlem: Julie Ibsen – Milas (Stub) 
Formand: Kristian Bjørn – Lucas (Rødderne)  
Medlem: Trine Rewitz – Harald og Anna (Rødderne) 
Suppleant: Nanna Høegh – Valdemar (Rødderne), Alberte (Splint)  
Medarbejderrepræsentant: Bettina Nielsen 
Leder: Christian Madsen 

 

II. Gennemgang og 
godkendelse af 
forretningsorden. 

- Christian ændrer navne på medlemmer og 
ændre e-mail som kommunikationsform til 
Aula. 

Opdateret udgave sendes til bestyrelsens 
godkendelse på Aula og publiceres herefter 
på hjemmesiden. 

III. Tavshedserklæring Underskrevet og arkiveret jf. GDPR reglerne.  

3. Orientering fra 
ledelsen 

Der er afhold pædagogisk weekend med personalet i Nysted Børnehus. Fredag 
primært socialt samvær. Lørdagen var de to børnehuse samlet i Birkehuset, men 
arbejdede adskilt med evaluering af den pædagogiske læreplan. 

Den pædagogiske læreplan skal evalueres hvert andet år og det er en stor 
opgave denne gang, da nuværende læreplan tager afsæt i KOMPAS materialet. 

 

Dato: 28. marts 2023 - Tidsrum: 17.00-19.00, Mødested: Birkehuset, Møde nr. 19 
 
Referent: Christian  
Mødeleder: Christian 
 
Tilstede: Camilla Krogh, Julie Clausen, Julie Ibsen, Kristian Bjørn, Trine Rewitz, Bettina Nielsen og Christian Madsen 
Afbud: Nanna Høegh  



 

Side 2 af 3 

KOMPAS er nu udfases i kommunen og alle arbejder med det fælles nationale 
afsæt – Den styrkede pædagogiske læreplan. 

Christian præsenterede bestyrelsen for ”styringsblomsten”, de elementer og 
læreplanstemaer, det styrkede pædagogiske læreplan tager sit afsæt i. 

Victor er startet på Stubbestuen og kommet godt ind i huset. 

4. Orientering fra 
formand 

 - - 

5. Orientering fra stuerne Stuerne er kommet godt i gang med de nye børnegrupper. Der er altid mange 
stueskift i april/maj. Der er arbejdet med hverdagens rutiner, indkøring mv. 

 

6. 
Bestyrelsesmedlemmerne 
har ordet 

Det var et godt forældremøde. Dejligt med oplæg fra hygiejneenheden og godt 
efterfølgende med information ude på stuerne. 

Fremmødet var pænt, men bestyrelsen (og personalet) kunne godt tænke sig at 
flere kommer. 

Bestyrelsen vil gerne stå for nogle arrangementer, det blev besluttet: 

Arbejdsdag fredag d. 16. juni kl. 14 

Arbejdsdag fredag d. 8. september kl. 14 

Halloweenhygge fredag d. 27. oktober kl. 14 til 15.30 

 

 

Christian finder opgaver til arbejdsdagen og 
sender opslag ud på Aula. 

 

Christian sender datoerne ud til forældrene. 

7. Budget/økonomi Guldborgsund Kommunes økonomiudvalg har besluttet at alle centre skal sparre 
1% af budgettet. Det har naturligvis en betydning for huset, men vil ikke have 
betydning for nuværende ansættelser i huset (normeringen). 

Birkehuset budget ser fornuftigt ud og der forventes ingen særlige udsving. 

 

8. Sommerfest Invitationen til sommerfesten er ude og det er muligt at betale kontant til 
personalet eller MobilPay – Camilla står for MobilPay Boxen. 

Camilla giver Christian et overblik over betalinger inden sommerfesten. 

Der er andedamsgaver tilbage fra sidste års sommerfest men ikke nok. 
Bestyrelsen har allerede aftaler med donorer. Gaver kan pakkes ind i Birkehuset. 

 

 

Bettina hjælper Bestyrelsen med gavepapir 
mv. 



 

Side 3 af 3 

I år skal alle børn lave deres egen popcorn-kop – mælkekarton medbringes 
hjemmefra til stuen. Børnene laver fine kopper – hjemmene er velkomne til at 
lave deres egne og medbringe. Egen popcorn-kop = gratis popcorn 😊 

 

 

Christian laver opslag på Aula. 

Evt.    

Kommende 
bestyrelsesmøder 

Indhold 

- Principper for forældresamarbejde 
- Ansøg fonde 
- Evaluering af læreplan 
- Hestevogn til sommerfest 2024 

 

 

Med venlig hilsen 
  


